



RESOLUTION n°4

UNITAID Executive Board meeting

May 7 and 9, 2007

***Constitution of a working group on Board composition
Establishment of a constituency for foundations
Revision of the Constitution and the By Laws***

The Executive Board decides to constitute a Working Group composed by Brazil, NGOs representative, Norway, France, African Union and United Kingdom to examine the options for the revision of the Board composition, and in particular, the possible creation of geographical constituencies. The Working group is expected to report on this matter at the time of UNITAID's next Executive Board meeting.

The Executive Board decides to establish a constituency to represent foundations. The Executive Board endorses the Gates Foundation as the representative of foundations at UNITAID Board.

UNITAID constitution and Bylaws are modified pursuant the creation of the constituency of foundations.

Philippe Douste-Blazy

A handwritten signature in blue ink, which appears to read "Ph. Douste-Blazy".



RESOLUTION n°4

Conseil d'administration d'UNITAID

7 et 9 mai 2007

***Lancement d'un groupe de travail sur la composition du Conseil d'Administration,
Création d'une circonscription pour les fondations
Révision de la Constitution et des Statuts***

Le Conseil d'administration décide de constituer un groupe de travail composé du Brésil, de la France, de la Norvège, de l'Union Africaine, des ONG et du Royaume-Uni pour présenter des options sur l'éventuelle création de circonscriptions géographiques. Les conclusions du groupe de travail devraient être présentées lors de la prochaine réunion du Conseil d'administration.

A ce stade, le Conseil d'administration d'UNITAID décide de créer une circonscription pour représenter les fondations. Le siège de la circonscription est occupé par la fondation Gates.

La Constitution et les Statuts d'UNITAID sont amendés pour prendre acte de la création de la circonscription des fondations.

Philippe Douste-Blazy

A handwritten signature in blue ink, which appears to read "Ph. Douste-Blazy", is written over the printed name.